
Referat møde i DLKs sundhedsudvalg  

Dato 11/5 kl. 19   

Tilstede på Skype: Helle Lauridsen, Sanne Christensen og Dorte Holsting 

 
1. Indkommet post: drøftet. Orientering vedr. kommende mailbox for sundhedsudvalget 

på G-suite. Der ønskes adgang for hele udvalget således, at udvalget kan benytte 
mailbox’en til ind og udgående post.  

2. Justeringer vedr. kommissorium efter kommentarer fra bestyrelsesmødet: 
Opdatering af formulering: I afsnittet Sundhedsudvalgets sammensætning foreslås 
ordet ”udpeges” erstattet af ordet ”godkendes”. I afsnittet Sundhedsudvalgets 
opgaver indsættes efter Danmark ”i henhold til FCI’s regelsæt”.    

3. Brev til DKKs sundhedsudvalg med spørgsmål vedr. avlsanbefalinger:  
Der laves et forslag til formulering, som sendes det rundt til udvalget. Det aftales, at 
der i samme brev undersøges muligheder i forhold til at lave en RAS-undersøgelser af 
lagottoracen i Danmark.  

4. Gennemgang af afsnittet ”Sundhed/Opdræt” på DLKs hjemmeside herunder evt. ønsker 
til opdateringer:  
Afsnittet om pelspleje ønskes flyttet til fanen ”Udstilling/Eksteriør.   
Under fanen ”Kontakter” ønskes tilføjet +fane ”Referater fra sundhedsudvalg”.  
Rette kontaktoplysninger ”Dorthe” til ”Dorte”.  
Forslag til tilføjelser til siden ”Svar på gen-test”. Udvalget laver et forslag.   

5. Punkter til kommende møder i prioriteret rækkefølge:  
• Drøftelse af tilbagemelding fra DKKs sundhedsudvalg 
• Gennemgang og drøftelse af relevansen af justeringer af lagottoens ønskeprofil i 

forbindelse med mentalbeskrivelse.  
• Gennemgang og evt. ønsker til justeringer af siden ”Køb af hund”. 
• Vil det være muligt for DLK at sætte en RAS-undersøgelse af lagottoracen i gang 

i Danmark?   

Ref.: Dorte  

 
 

  

 

 


